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Warszawa,ZT kwietnia 2009 roku

. 
". KOMI]NIKAT

W dniu 27 kwietnia 2009 roku w Ministerstwie Spraw WewnEtrznych i

Administracji odbylo siE spotkanie przedstawicieli kierownictwa MSWiA z

reprezentantami zwiqzk6w zawodowych Tzeszonych w Federacji Zwi4zkow
Ziwodowych Stuzb Mundurowysh i Krajowej Sekcji Po2arnictwa NSZZ

,, SolidarnoS6".
Mittitt.tstwo Spraw WewnEtrznych i Administracji reprezentowali :
- Adam Rapacki - podsekretarz stanu,
- Zbigrliewsosnowski - podsekretarz stanu' I . ,
- Jan Wggrzyn - dyrektor generalnY,
- Artur Wdowczyk - dyrektor Zakladu Emerytalno-Rentowego.
FederacjE Zwiqzklw Zawodowych Sluzb Mundurolvych reprezentowlli:
Antoni Duda, Marek Osiejewski, JanuszN.abue i Tomasz Krzemieriski ( NSZZ
Policjant6w), Jacek Zakzewski (NSZZ Funkcjonariuszy Stra2y Granicznej),
Bronislaw bgonek-Obierzyriski ( NSZZ Funkcjonariuszy i Pracownik6w

WiEziennictwa), Wieslaw Puchalski (Zwtryek Zawodowy Straiak6w

,,Florian"), Krzysztof Hetman (NS ZZ Pracownik6W PoZarnictwa),
u fSp NSZZ ,,solidarno$i" Robert Osmycki i Slawomir Gotowicz.

Rozpoczynajqc spotkanie, wiceminister Adam Rapacki zaznaczy\, 2e

wobec wielu wydarzen, protest6w i niezadowolenia nale?y przygotowai

ustawg emerytaln4 dla slu2b mundurowych, kt6ra bqdzie akceptowana, tzrr.

moZliwa d; pizyjgcia przez wszystkie ugrupowania polityczne i

zainteresowanych funkcj onariuszy.
Nastgrnie stwierdzil, ie proponowane zmiany nie zmierzaj4 do odebrania

Srodl&w pr1eznaczonych AU sh2b mundurowych, ale do tego, by

funkcjon*ior". chcieli pracowai dtu2ej. Powiedzial tez, 2e podstaw4 do

dyskusji sqzalokenia do ustawy przedstawione przez MSWiA w dniu 6 marca

ZbOg roku, jednak nie musimy sip ich literalnie trzymad. _
W dystusji przedstawiciele zwiqzk6w zawodowych odnieSli siQ do

wypowieizi *i."tt inistra zaznaczajqc, 2e konieczne jest powolanie

*tpOt""go zespolu, kt6ry zaimie sig projektem uStawy emerytalnej'
poOt<restiti koniecznosi zaiho*unii w caloSci uprawnieri emerytalnych dla

obecnie zatnrdnionych fuirkcjonariuszy. Zwr6cili uwagq ,2e w sluZbach

mundurolvych lvystQpuje obeinie niepewnoSi, maj4ca uplyw na decyzje o

odej Sciach na emerYturE-
Ostatecznie w wyniku- dyskusji ustalono, 2e powstanie wsp6lny zesp6l- ds'

pt Vgotowania nlwych zalokeh emerytalnych dla stuZb mundurowych z

,rariit.* przedstawicieli MSWiA, Mittirterstwa SprawiedliwoSci, szef6w

poszczeg6lnych stuzb munduolvych oraz wSp6lnej reprezentacji zwi4Tkow

zawodowych sluzb mundurowYch.
Pienvsze spotkanie zespolu odbEdzie sig l2 maja 2A09 roku'

Federa c fu Zwiqzkdw Zaw odowyc h Slu2b M u n d u rowy c h
Krajowa sekcja Poiarnictwa NSZZ ,, solidarnosd"


